
 
 

 
 

 

 

Protokół Nr XXXII/2016 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 29.12.2016 r. 

 
 
 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  
      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 
      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 
 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1510 udział wzięło 15 radnych na ogólny  
      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 
-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 
-    Pan Andrzej Goncerz –  pracownik Urzędu Miasta i Gminy,   

      -    sołtysi i inne goście. 
      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 
      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  
      4. Podjęcie uchwał w sprawach:    

          a) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz  
              podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  
              pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”, 

          b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Złożeniec  
              stanowiących własność Gminy Pilica, w drodze bezprzetargowej, 

          c) zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 
          d) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych   
              i Komunalnych w Pilicy na 2017 rok,      

          e) uchwalenia budżetu Gminy Pilica na rok 2017, 
          f) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata 2017 - 2026.                      

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
      6. Wolne wnioski. 
      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 
      Ad 1. 

     Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 
      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  
      prawomocność obrad. 

      Następnie Pani Przewodnicząca przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji – zgodny  
      z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski  

      do porządku obrad.  
      Żadnych propozycji zmian ani uwag do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 
 

 
 

 
 



 

 

 

2 

 
 
      Ad 2. 

         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  
    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XXXI/2016 z dnia 16.12.2016 r.), który był wyłożony  

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za).  
                      

      Ad 3. 
           Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 
      Pan Andrzej Grabowski, w związku ze zgłoszeniem pochodzącym od sołtysa wsi Biskupice,  

      zwrócił się z prośbą o uporządkowanie zarośniętego chodnika na odcinku od Biblioteki  
      do pierwszego skrzyżowania, gdzie jest studnia oraz o udrożnienie kratki ściekowej w jezdni  

      na ul. Zawierciańskiej na wysokości firmy ogrodniczej, ponieważ woda zalewa drogę. 
      Pan Łukasz Majka zgłosił, że odwodnienie jezdni w miejscowości Złożeniec, gdzie  
      wybudowano chodnik, na wysokości posesji przy ul.Wiesławów 4 nie spełnia swojego zadania,  

      nie odprowadza wody. Poprosił o podjęcie odpowiednich działań.  
      Pan Łukasz Kudra zwrócił się z prośbą o wyrównanie drogi dojazdowej do pól pomiędzy  

      Szycami i Sierbowicami, którą można by dojechać również do lasu i do drogi wojewódzkiej. 
      Pani Agata Adamczyk zgłosiła, że niweleta drogi na odcinku na wysokości szkoły w Wierbce 
      jest wyższa od niwelety przyległego chodnika.  

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 
            

      Ad 4a. 
           Pani Przewodnicząca podjęła sprawę uchwalenia „Programu współpracy Gminy Pilica  
      z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

      24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”. 
      Nadmieniła, że projekt uchwały w powyższej sprawie, podobnie jak pozostałe projekty uchwał, 

      został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji, ale ponieważ w sesji  
      uczestniczy większe grono osób, bo są również sołtysi, poprosiła o omówienie projektu uchwały. 
           Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

      pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  
      2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017”, stanowiący załącznik  

      do niniejszego protokołu, omówił Pan Burmistrz. 
      Wyjaśnił, że Program współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
      wymienionymi w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017,  

      który Rada uchwaliła w październiku br. został unieważniony przez Wojewodę,  
      a zaproponowany obecnie projekt uchwały jest dostosowany do zaleceń Nadzoru Prawnego  

      Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego.  
      Zaznaczył, że uchwalenie Programu, warunkuje ogłoszenie konkursu ofert na organizację  
      działań w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu na terenie gminy.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu  
      współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

      w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
      i o wolontariacie w roku 2017”.       
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  
      pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

      2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017” została podjęta 
      jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXXII/233/2016. 
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      Ad 4b. 
          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu  

      uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w obrębie  
      ewidencyjnym Złożeniec stanowiących własność Gminy Pilica, w drodze bezprzetargowej. 

      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego  
      do niniejszego protokołu.  
      Wyjaśnił, że nieruchomość o łącznej pow. 0,0243 ha proponuje się zbyć na wniosek właściciela  

      sąsiedniej działki z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania jego działki,    
      w drodze bezprzetargowej, po dokonaniu wyceny przez rzeczoznawcę majątkowego.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji zbycia powyższej nieruchomości  
      w drodze bezprzetargowej.  
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  

      nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Złożeniec stanowiących własność Gminy  
      Pilica, w drodze bezprzetargowej pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona 
      jest Nr XXXII/234/2016. 
 

      Ad 4c. 
         Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji zmian w budżecie gminy  

      na 2016 r. 
      Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy,  

      polegających na: 
      - zmniejszeniu dochodów i wydatków o kwotę 1.070.000 zł z tytułu nieotrzymania dotacji  

         unijnych w br. i nieotrzymania zwrotu podatku VAT i w związku z powyższym przesunięciu  
         terminu realizacji niektórych zadań na przyszły rok,  
      - przeniesieniu wydatków między działami w związku z niewykorzystaniem środków w dziale 

         Administracja publiczna i brakiem środków w dziale Oświata i wychowanie, 
      - dokonaniu zmiany charakteru wydatków w działach: Administracja publiczna, Oświata  

         i wychowanie i Pomoc Społeczna, 
      - dokonaniu zmiany źródła dochodów w dziale Rolnictwo i łowiectwo. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok  

      pod głosowanie. 
      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXXII/235/2016. 
 
      Ad 4d. 

          Pani Przewodnicząca podjęła sprawę ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych  
      dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy na 2017 rok. 

      Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie przedstawił Pan Andrzej Goncerz – wg projektu  
      załączonego do niniejszego protokołu. 
      Wyjaśnił, że ustawa o finansach publicznych zobowiązuje Radę Gminy do ustalenia stawek  

      jednostkowych dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego. Poinformował,  
      że zaproponowane stawki dotacji są w tej samej wysokości, co stawki uchwalone na 2016 rok,  

      z wyjątkiem trzech pozycji, przy czym w dwóch przypadkach tj.- na koszenie ręczne i usuwanie  
      nieczystości oraz na zamiatanie stawka wzrosła o 1 grosz, a poza tym proponuje się wprowadzić  
      nową pozycję – tj. dotację na wymianę hydrantów w wysokości 2.500 zł na wymianę jednego  

      hydrantu. Poinformował też, że w 2017 r. planowana jest wymiana 80 hydrantów. Odniósł się  
      również do dotacji na utrzymanie składowiska odpadów komunalnych. Wyjaśnił, że składowisko  

      musi być utrzymywane przez okres 30 lat od jego zamknięcia. 
      Zwrócił uwagę, że na podstawie obecnie zaproponowanych stawek jednostkowych dotacji, 
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      zostały wyliczone kwoty dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych, 
      podane w załączniku nr 5 do projektu uchwały budżetowej.  

      Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do zaproponowanych stawek jednostkowych dotacji  
      przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 
      Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług  
      Wodnych i Komunalnych w Pilicy na 2017 rok została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15   

      obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXXII/236/2016. 
 

      Ad 4e. 
           Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy uchwalenia budżetu gminy na rok 2017.  
      Projekt budżetu gminy na rok 2017 omówiła Pani Skarbnik Miasta i Gminy – wg projektu  

      załączonego do niniejszego protokołu.   
      Zwróciła uwagę na zmienione zapisy w stosunku do projektu pierwotnego, w związku  

      z uwagami RIO. Nadmieniła, ze opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  
      o projekcie uchwały budżetowej na 2017 rok jest pozytywna, ale zawiera zastrzeżenia, które  
      zostały uwzględnione w przedstawionym projekcie uchwały budżetowej.  

      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. Powiedział miedzy innymi, że priorytetem  
      jego działań jest rozwój infrastruktury gminy.  

      Zwrócił uwagę, że 36% ogółu wydatków stanowią wydatki na oświatę. Omówił szczegółowo  
      zadania inwestycyjne zaplanowane do realizacji w 2017 roku.  
      Wyjaśnił, że niektóre wsie realizują zadania ze środków funduszu sołeckiego w formie  

      inwestycji, a inne w postaci zadań bieżących i dlatego nie wszystkie sołectwa ujęte są w wykazie  
      zadań inwestycyjnych.   

      Po wystąpieniu Pana Burmistrza Pani Przewodnicząca otworzyła dyskusję na temat projektu  
      budżetu na 2017 rok. 
      Pan Andrzej Grabowski zgłosił, że ma zastrzeżenia do projektu budżetu w zakresie zadań 

      inwestycyjnych. Uważa, że niektóre zadania są nierozwojowe. Powiedział, że ma wątpliwości  
      do słuszności budowy placów zabaw i siłowni. Zaznaczył, że utrzymanie placów zabaw jest  

      kosztowne, a gmina ma ważniejsze potrzeby niż place zabaw. Jego zdaniem druga siłownia  
      zewnętrzna w Pilicy nie jest potrzebna, a plac gminny, na którym planowana jest budowa siłowni  
      najpierw należy doprowadzić do porządku, bo jest wielka ruiną. Powiedział, że przy szkole  

      w Pilicy jest piękny kompleks sportowy, a nie ma niczego co służyłoby ludziom starszym.  
      Zaproponował, aby po uporządkowaniu placu gminnego na wprost dyskontu „Biedronka”  

      wybudować mini park dla osób starszych.  
      Przypomniał, że zgłaszał potrzebę utworzenia budżetu obywatelskiego. Poza tym zgłosił  
      potrzebę wybudowania dróg na osiedlu za Spółdzielnią Mlekovita oraz infrastruktury technicznej  

      na terenach poscaleniowych kierunku Złozeńca oraz w kierunku Dzwonowic. 
      Podjął również sprawę wykonania wyciszenia hali sportowej w szkole w Pilicy – powiedział,  

      że należy znaleźć jakieś rozwiązanie, żeby wyciszyć halę sportowa, ponieważ brak wyciszenia  
      hali stanowi zagrożenie dla zdrowia dzieci. 
      Ponadto zgłosił potrzebę zwiększenia ilości miejsc parkingowych w Pilicy. Zaproponował  

      wykonać parking na terenie, gdzie w przeszłości stał budynek Urzędu Gminy. 
      Powiedział, że nie będzie głosował za przedstawionym projektem uchwały budżetowej,  

      ponieważ inaczej postrzega niektóre sprawy.  
      Pan Burmistrz wyjaśnił, że place zabaw i siłownie we wsiach planowane są do budowy  
      w ramach środków funduszu sołeckiego z inicjatywy sołectw. Nadmienił, że w innych gminach 

      też są  budowane place zabaw, a poza tym place zabaw były budowane na terenie naszej gminy 
      już w poprzednich kadencjach rady i burmistrza. Zwrócił uwagę - dlaczego w niektórych  

      wsiach mogą być place zabaw a w innych nie. 
      Odnośnie zagospodarowania placu gminnego naprzeciwko dyskontu „Biedronka” Pan Burmistrz  
      wyjaśnił, że zostanie wyposażony również w urządzenia, z których będą mogły korzystać  
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      osoby starsze. 
      W sprawie budowy infrastruktury na terenach poscaleniowych Pan Burmistrz poinformował,  
      że kosztorys realizacji tego zadania opiewa na kwotę ok.13 mln zł. Podkreślił, że możliwości  

      finansowe gminy nie pozwalają na budowę całej infrastruktury, ale na terenach gdzie zostały  
      wybudowane budynki mieszkalne zakładana jest sieć wodociągowa. Nadmienił, że przy  

      ul.Raszki na wniosek mieszkańców została zmodernizowana droga i założone oświetlenie, 
      natomiast budowa parkingów przy ul.Markowskiej wymaga opracowania planu  
      zagospodarowania. 

      W sprawie wyciszenia hali sportowej Pan Burmistrz wyjaśnił, że dyrektorzy dysponują środkami  
      finansowymi i decydują jakie zadania będą realizować.        

      Następnie głos zabrał Pan Tomasz Karpała. Podziękował Panu Andrzejowi Grabowskiemu  
      za poparcie w sprawie wykonania wyciszenia hali sportowej w szkole w Pilicy, którą to sprawę 
      zgłaszał na poprzednich sesjach. Zaproponował, aby w przypadku nie wydatkowania środków  

      zabezpieczonych w budżecie gminy na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Pilica  
      przeznaczyć odpowiednią ilość środków na wyciszenie hali. Zapytał czy wymiana oświetlenia  

      ulicznego - zadnie ujęte pod poz.6 w wykazie zadań inwestycyjnych, obejmuje również  
      ul. Krakowską, bo jeżeli Tauron zlikwiduje słupy, to przy ul.Krakowskiej będzie ciemno.  
      Nawiązał też do sprawy budowy placu gminnego w Pilicy naprzeciwko „Biedronki”.  

      Powiedział, że uważa, że siłownia będzie pierwszym krokiem do zagospodarowania placu,  
      a potem plac zostanie wyposażony również w inne urządzenia – może piaskownica, fontanna,  

      jak również ławki. 
      Pozytywnie ocenił budowę placów zabaw, ponieważ we wsiach gdzie nie ma szkół dzieci nie  
      miały się gdzie bawić. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że zaplanowana na 2017 rok wymiana oświetlenia ulicznego nie  
      obejmuje wymiany oświetlenia przy ul.Krakowskiej, ale „Turon” zapewnił, że nie zlikwiduje  

      słupów do czasu założenia nowego oświetlenia.  
      Innych uwag ani pytań nie zgłoszono. 
      Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  

      opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 
      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Kazimierz Grzesiak odczytał Uchwałę  

      Nr 4200/VII/225/2016 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
      w Katowicach z dnia 14.12.2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza projekcie 
      uchwały budżetowej na 2017 r. wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi - opinia jest  

      pozytywna, ale zawiera zastrzeżenia. 
      Kserokopia uchwały RIO stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały budżetowej pod głosowanie. 
      Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pilica na rok 2017 została podjęta większością  
      głosów – na 15 radnych 14 głosowało za, 1 radny głosował przeciw. 

      Uchwała oznaczona jest Nr XXXII/237/2016.  
 

      Ad 4f. 
          W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu  
      uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata  

      2017 – 2026. 
      Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy wg projektu  

      załączonego do niniejszego protokołu. Zaznaczyła, że projekt uchwały uwzględnia uwagi  
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wyjaśniła, że projekt składa się z Wieloletniej Prognozy 

      Finansowej, wykazu przedsięwzięć na lata 2017-2026, obejmującego zadanie - budowa  

      i modernizacja sieci sanitarnej i wodociągowej w Gminie Pilica oraz objaśnień.  
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej celem  
      przedstawienia opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie  
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      Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026.  
      Pan Kazimierz Grzesiak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę  
      Nr 4200/VII/226/2016 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

      w Katowicach z dnia 14.12.2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza projekcie 
      uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026, która jest pozytywna,  

      ale zawiera uwagi. 
      Kserokopia uchwały RIO stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały, dotyczący Wieloletniej Prognozy Finansowej  

      Gminy Pilica na lata 2017 – 2026 pod głosowanie. 
      Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilica na lata  

      2017 – 2026 została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  
      to Uchwała Nr XXXII/238/2016.  
 

      Ad 5. 
           Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

      o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
Nawiązując do sprawy zarośniętego chodnika w Pilicy na odcinku od Biblioteki do studni Pan 
Burmistrz wyjaśnił, że utrzymanie chodników należy do właścicieli przyległych posesji. 

      Pan Jerzy Kyć – sołtys wsi Biskupice poinformował, że pomiędzy zgłoszonym chodnikiem, 
      a posesjami znajduje się pas zieleni. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że chodnik zostanie uporządkowany, ale dopiero wówczas, gdy będą  
      sprzyjające warunki atmosferyczne. 
      W sprawie niedrożnej kratki ściekowej w jezdni w Pilicy na wysokości firmy ogrodniczej  

      „Gardenium” Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi do Powiatowego Zarządu Dróg. 
      Pani Irena Pilarczyk – radna - nadmieniła, że sprawę niedrożności tej kratki ściekowej zgłosiła  

      do Powiatowego Zarządu Dróg i uzyskała informację, że udrożnienie kratki może zostać  
      zrealizowane po przebudowie ulicy 3 Maja.  
      Odpowiadając na interpelację, dotyczącą odwodnienia drogi w Złożeńcu, we wskazanym  

      miejscu, Pan Burmistrz wyjaśnił, że zwróci się do zarządcy drogi - Powiatowego Zarządu Dróg  
      z prośbą o załatwienia sprawy. 

      Odnośnie wyrównania drogi pomiędzy Szycami i Sierbowicami Pan Burmistrz wyjaśnił,  
      że wiosną zostanie rozeznany stan drogi i jeżeli okaże się, że wyrównanie drogi nie będzie  
      wymagało dużych nakładów finansowych zleci naprawę. 

      W sprawie niwelety chodnika na wysokości szkoły w Wierbce Pan Burmistrz powiedział,  
      że podejmie działania celem załatwienia sprawy. 

 
       Ad 6. 
            Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków.  

       Głos zabrał Pan Burmistrz. Nawiązał do sprawy budżetu gminy. Podkreślił, że potrzeby gminy 
       zawsze będą większe niż posiadane środki finansowe i należy kierować się rozwagą.        

       Następnie złożył zebranym życzenia noworoczne. 
       Innych spraw nie podjęto. 
 

       Ad 7. 
            Pani Przewodnicząca Rady również złożyła zebranym życzenia noworoczne i w związku  

      z wyczerpaniem porządku obrad sesji podziękowała za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie  
      - godz.1710.  
 

                 
 

 


